
 

 

Verksamhetsplan 2024 

 
Styrelse- och Ekonomiarbete under 2024 
År 2024 inleder vi att fokusera mycket på att hantera projektet med utbyggnaden. Andra viktiga bitar som 
kommer få mycket fokus är ekonomi och underhåll.  
Just nu håller föreningen på att komplettera bygglovet för att nå ett startbesked. Som nämnts tidigare går 
bygglovet ut i juni och då bör åtminstone bygget vara påbörjat. Styrelsen sitter just nu med planeringen för 
att kunna hantera alla dokument och ritningar som måste fram för att skapa en korrekt upphandling. 
Styrelsen hoppas att i samband med planering och påbörjande av hamnutbyggnaden även kunna lämna in 
bygglov som rör gästhamn samt sjömack.  
 

Kansli och båtplatser samt tillsättning, 
Vårt mål är att kunna genomföra samma goda kansliarbete som vi gjorde 2023 och därmed inleda säsongen 
tidigt med interna bytestilldelningar. Vidare kör vi på med samma modell som ifjol. Största utmaningen i år 
är att få hela frösöhamn tilldelad och utnyttjad. 

 
Web 
Styrelsens önskan om att utveckla en ny web ligger fortfarande som förslag men endast om behovet och 
ekonomin finns. Delar av vår webbplats idag är utdaterad 

 
Underhåll 
I år kommer underhållet att fokusera på frösöhamn, flytpontonerna på y-bommarna skulle egentligen bytas 
ifjol men ofattbart sen leverans gjorde att endast ett fåtal hann bytas. Detta kommer att prioriteras i år. 
Flertalet expanderbultar mot kaj på frösön har gått av och ersattes tillfälligt ifjol med spännban, dessa skall 
bytas innan vattennivån stiger. 

I Östersund kommer de nyrenoverade y-landgångarna monteras innan säsongens början 
 

 
 

Östersund 202-02-08 
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Medlemmarna i ÖFBH´s styrelse 


